
Gemeente Noordoostpolder

Lijst van Toezeggingen
Commissie Bestuur, Financien en Economische zaken

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0005 17-01-2022 Subsidie Europees
sociaal fonds (ESF) voor
WerkCorporatie

Wethouder Wijnants zegt toe de raad tijdig te informeren over de voortgang van de activeiten van de Werkcorporatie en de
besteding van deze middelen, naast de reguliere rapportage van de Werkcorporatie.

de heer J.E. (Hans)
Wijnants

Belastingen en FPC 06-03-2023 Afgedaan

Afdoening

De besteding van de ESF-subsidie wordt verantwoord in het jaarverslag van de WerkCorporatie in mei 2023.

TOE.22.0019 20-06-2022 Jaarrekening 2021 -
Kerkenvisie

Wethouder Van Steen geeft aan dat in het vierde kwartaal van dit jaar de kerkenvisie aan de raad wordt aangeboden. de heer T. (Toon) van
Steen

Belastingen en FPC 19-09-2022 Afgedaan

Afdoening

Hier is aan voldaan, de kerkenvisie is beeldvormend gepresenteerd en komt in maart oordeelsvormend naar de raad.

TOE.22.0045 26-09-2022 Visie op
Detailhandelsstructuur

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de mogelijkheden die de gemeente heeft om het ‘vertroebelen door
branchevreemd aanbod’ tegen te gaan (p.23 Detailhandelsstructuurvisie) als antwoord op de vraag van Bert Geerts (CDA).

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Antwoord: Het is vooral gewenst om branchevreemd aanbod te maximeren bij zogeheten PDV/GDV locaties zoals bouwmarkten, tuincentra en tankstations. In sommige bestemmingsplan is dit met een aanduiding perifeer detailhandel beperkt. Dit geldt niet voor alle
bestemmingsplannen en vergunningen. Om de omvang van branchevreemd aanbod te beperken, kan er geprobeerd worden dit planologisch te corrigeren voor die gevallen die excessief zijn. Op dit moment lijkt dit niet het geval.

TOE.22.0048 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 -Stavaza evaluatie
aanpak ondermijnende
criminaliteit

Burgemeester De Groot zegt toe de raad schriftelijk te informeren over de stand van zaken van de evaluatie van de aanpak
tegen ondermijnende criminaliteit.

de heer R.T. (Roger) de
Groot

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Het thema ondermijning is geprioriteerd in het gemeentelijk veiligheidsbeleid 2020 – 2023. De afgelopen jaren is dan ook stevig geïnvesteerd in dit onderwerp. Er is ingezet op interne bewustwording en het verhogen van onze gemeentelijke waarbaarheid. Daarnaast zijn er
ook externe (communicatie)campagnes georganiseerd. Zo is een lokaal ondermijningsoverleg in het leven geroepen, waarin gemeente, politie en andere partijen mogelijke signalen van ondermijning delen, veredelen en zo nodig omzetten in concrete acties of interventies.
Ook is de gemeente inmiddels aangesloten bij Meld Misdaad Anoniem. Tot slot zijn er verschillende ondermijningscontroles georganiseerd.
De hiervoor genoemde acties komen voort uit prioritering van het thema, maar ook vanuit het samenwerken aan de ‘Flevolandse norm’: een complete set aan maatregelen die de Flevolandse overheden met elkaar afspraken om dezelfde interventies in te zetten en barrières
op te werpen om ondermijning tegen te gaan. Op dit moment wordt deze Flevolandse norm op regionaal niveau geevalueerd, waarna mogelijk een set met vervolgafspraken volgt. Tot slot worden in 2023 de thema’s en gewenste doelstellingen uit het veiligheidsbeleid
geëvalueerd ten behoeven van het nieuw op te stellen (vierjarig) integraal veiligheidsplan. Hierbij past ook een goede lokale evaluatie van onze ondermijningsaanpak.

TOE.22.0050 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 - Vragen
programma 3

Wethouder Werkman zegt toe dat het college (portefeuillehouder Verduin) schriftelijk terug komt op de vragen over programma 3
Economische Ontwikkeling uit de vergadering (timestamps: 09:35 tot 12:55 in de vergadering van BFE).

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de mogelijkheden die de gemeente heeft om het ‘vertroebelen door branchevreemd aanbod’ tegen te gaan (p. 23 detailhandelstructuurvisie) als antwoord op de vraag van Bert Geerts (CDA).

Antwoord: Het is vooral gewenst om branchevreemd aanbod te maximeren bij zogeheten PDV/GDV locaties zoals bouwmarkten, tuincentra en tankstations. In sommige bestemmingsplan is dit met een aanduiding perifeer detailhandel beperkt. Dit geldt niet voor alle
bestemmingsplannen en vergunningen. Om de omvang van branchevreemd aanbod te beperken, kan er geprobeerd worden dit planologisch te corrigeren voor die gevallen die excessief zijn. Op dit moment lijkt dit niet het geval.

TOE.22.0066 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Aanbiedingsbrief -
Voedselbanken

Wethouder Gillissen zegt toe actief bij de voedselbanken uit te vragen of er in Noordoostpolder meer huishoudens gebruik
moeten maken van een voedselbank en de gemeenteraad hierover te informeren.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Uit contact met de Voedselbank NOP-Urk is naar voren gekomen dat de vraag om hulp (soms met vier tot vijf nieuwe klanten per week) toeneemt. In totaal worden op dit moment door de Voedselbank NOP-Urk 100 huishoudens (circa 450 personen) van pakketten voorzien.

TOE.22.0065 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Aanbiedingsbrief –
Besparingen
zonnepanelen

Wethouder Gillissen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Hekkenberg (GroenLinks) of de besparingen die
sinds 2015 zijn bereikt door zonnepanelen in Noordoostpolder ingezet kunnen worden voor de (nieuwe) systematiek (in het
verleden bespaarde energielasten inzetten voor verdere verduurzaming)?

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

De dekking voor de aanschaf van die panelen destijds ook is “ingeboekt” op een verlaging van de energielasten en we daarmee dus de besparing ook feitelijk al besteed hebben.
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TOE.22.0064 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 Fysieke
Leefomgeving -
Afspraken
woningcorporaties

Wethouder Van Steen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Bus (CDA) of de gemeente met
woningcorporaties afspraken heeft gemaakt hoe inwoners met middeninkomens (die niet in aanmerking komen voor een sociale
huurwoning) geholpen kunnen worden. 

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

We hebben de volgende afspraak gemaakt met Mercatus:
Mercatus zorgt voor meer differentiatie door mensen in Noordoostpolder met een laag middeninkomen van € 39.055 en €43.574 (prijspeil 2020) de mogelijkheid te bieden een woning te huren in het dure sociale huursegment.
De KPI hierbij is: Mercatus heeft haar beleid aangepast zodat deze doelgroep in aanmerking komt voor een huurwoning in de huurprijscategorie “duur”. Ook voegt zij woningen toe in het dure sociale huurprijssegment.

TOE.22.0062 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 Fysieke
Leefomgeving – Beleid
Openbare Ruimte

Wethouder Gillissen zegt toe dat de raad voorafgaand aan de actualisatie van het Beleid Openbare Ruimte in de gelegenheid
wordt gesteld om input te geven.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Tijdens de commissievergadering over de begroting deed wethouder Gillissen een toezegging over de actualisatie van het Beleidsplan Openbare Ruimte (BOR). De toezegging was om de raad vooraf in de gelegenheid te stellen om input te geven. Hieronder leest u hoe we
dat gaan doen.
Het Beleidsplan Openbare Ruimte 2014-2024 loopt af. Dat vraagt om een opvolger, vooral vanwege de wettelijke grondslag van het plan. Ondertussen wordt ook de Omgevingsvisie gemaakt. Ook daarin komen standpunten die aansluiten (of overlappen) met het BOR.
Daarom kijken we eerst wat voor een nieuw plan er het beste kan komen. D.w.z. wat erin moet staan vanuit de wettelijke grondslag, maar ook wat logisch is i.r.t. de Omgevingsvisie. Daarom starten we het proces met een startnotitie. Vanzelfsprekend komt die ook bij de
raad. Van daaruit kan de raad aangeven welke inbreng zij op welk moment in het proces willen geven.

TOE.22.0067 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein -
Geactualiseerde
rapportage jeugdzorg

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Horst (CU-SGP) wanneer de raad de
geactualiseerde rapportage jeugdzorg ontvangt, aangezien conform afspraak in het Deelplan Jeugd de raad tweemaal per jaar
een rapportage ontvangt.  

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Er wordt met terugwerkende kracht gewerkt aan de jeugdhulprapportage wat leidt tot inzicht in de lokale ontwikkelingen van jeugdhulpgebruik. Het streven is dat de rapportage aan het einde van dit jaar klaar is en met de raad kan worden gedeeld. Hierin staat Q3 en Q4 van
2021 beschreven en Q1, Q2 en Q3 van 2022. De schematische weergave in de rapportage zal vanwege de nieuwe systemen er iets anders uitzien, maar de informatiewaarde blijft hetzelfde. Vanwege de interne overgang naar nieuwe ICT systemen ontbrak de
jeugdhulprapportage van het tweede gedeelte van 2021 en het eerste gedeelte van 2022.

TOE.22.0061 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein - 100%
bijstandsnorm

Wethouder Gillissen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Horst (CU-SGP) of de 100%
bijstandsnorm uit de ‘Uitvoeringsregeling Invorderingswet 1990’ anno 2022 niet opgehoogd zou moeten worden naar het
percentage van de minimaregelingen voor de kwijtschelding gemeentelijke belastingen?

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Een verhoging van de norm voor kwijtschelding is niet mogelijk. In de Basisregeling Leidraad Invordering (nadere regels gemeentelijke en waterschapsbelastingen) is een verhoging van de inkomensgrens voor kwijtschelding gemeentelijke belastingen juridisch uitgesloten.

TOE.22.0060 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein - 500.000 euro
noodfonds
armoedeval/armoedebel
eid

Wethouder Gillissen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van mevrouw Uitdewilligen (CDA) hoe de 500.000 euro
noodfonds armoedeval/armoedebeleid in de programmabegroting is bedoeld, aangezien dit niet eenduidig is vermeld.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

In de programmabegroting staat ten onrechte vermeld dat het noodfonds ook voor (het bestrijden en voorkomen van) armoedeval bestemd is. Dit is niet juist. Het noodfonds is bedoeld ter ondersteuning in de energie- en lastencrisis voor instellingen met een maatschappelijke
impact. De kaders hiervan zullen nog nader worden uitgewerkt. Aan de uitwerking van het noodfonds zal nog nader richting worden gegeven.

TOE.22.0059 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein – Startnotitie
armoedeval

Wethouder Gillissen zegt toe voorafgaand aan het onderzoek naar armoedeval een startnotitie in de commissie
Samelevingszaken te agenderen, zodat de kaders en definitie van armoedeval door de raad eenduidig kunnen worden bepaald.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Er zal voor Q2 2023 een startnotitie in de agenda van de commissie Samenlevingszaken worden geagendeerd. Zodat voorafgaand aan het onderzoek de kaders en definitie van armoedeval eenduidig door de raad kunnen worden bepaald.

TOE.22.0058 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein - Effecten van
de inkomensgrens van
120 naar 130 procent

Wethouder Gillissen zegt toe de op 4 juli toegezegde informatie over de effecten van de inkomensgrens van 120 naar 130
procent voorafgaand aan de raadsvergadering (appèl commissie dit te doen voorafgaand aan de fractievergaderingen van 7
november 2022) met de raad te delen.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

D21-00-Memo-financiele-gevolgen-inkomensgrens-armoedebeleid-naar-130.pdf
De memo Financiële gevolgen inkomensgrens armoedebeleid 130% (TOE.22.0058 31-10-2022 en TOE.22.0032 04-07-2022 ) is op 3 november 2022 naar de griffie verzonden, teneinde deze met de raad te delen.
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TOE.22.0068 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 - Fietspad
Zwartemeerdijk

Wethouder Gillissen zegt als antwoord op de vraag van de heer Van Wegen (D66) toe de raad te informeren over de laatste
stand van zaken van het fietspad Zwartemeerdijk en mee te willen werken aan een evt. agendering van dit onderwerp in een
commissie.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Sinds een aantal jaren hebben Provincie Flevoland, Waterschap Zuiderzeeland en de gemeente Noordoostpolder samen de haalbaarheid onderzocht om de ontbrekende schakel in de fietsverbinding over de Zwartemeerdijk mogelijk te maken. Hiervoor is in 2020 ook een
aanvraag ingediend voor een rijksbijdrage uit de Erfgoeddeal, waar het fietspad een projectonderdeel van is. Helaas is de realisatie van een fietspad over de Zwartemeerdijk financieel niet haalbaar gebleken. Over de aanvullende matching op basis van de definitieve
kostenraming kon geen overeenstemming worden bereikt.
Wij hebben daarom besloten te stoppen met het project fietspad Zwartemeerdijk. Het college komt met een voorstel voor een andere invulling in het kader van het Mobiliteitsplan.

TOE.22.0069 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 2 - Lokaal
preventieakkoord

Wethouder Gillissen komt schriftelijk terug op de vragen van Marinussen (PvdA) over de uitvoering van het lokaal
preventieakkoord en de stand van zaken van de uitvoering van de activiteiten binnen dit akkoord.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Op dit moment werken we aan een factsheet met daarin de eerste resultaten van het Lokaal Preventieakkoord. Deze ontvangt u voor het einde van 2022. Het afgelopen jaar lag de focus niet specifiek op het verminderen van gezondheidsverschillen, maar was dit één van de
uitgangspunten. In 2023 breiden we de focus op het verminderen van gezondheidsverschillen uit in samenwerking met sleutelfiguren uit wijken en dorpen, zoals IGW, buurtwerkers en andere vertegenwoordigers van wijken en dorpen.

TOE.22.0070 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 2 -
Voorziening voor
amateurkunsten

Wethouder Van Steen komt terug op de vragen van mevrouw Goelema (CDA) over de voorziening voor amateurkunsten /
cultureel visitekaartje en de mogelijkheden die in het ‘schuiven’ tussen voorzieningen mogelijk zijn.

de heer T. (Toon) van
Steen

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Het is inderdaad mogelijk om te schuiven tussen de middelen voor amateurkunst en cultureel visitekaartje.

TOE.22.0071 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 3 - Visie
werklocaties

Wethouder Verduin zegt toe terug te komen op de vraag of het gaat om de Visie werklocaties Noordelijk Flevoland of een visie
werklocaties NOP. Dit staat nu niet helder in de begroting opgenomen.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Op dit moment is de Visie Werklocaties Noordelijk Flevoland vigerend beleid. Deze visie is in februari 2018 door de gemeenteraad vastgesteld. Er is geen termijn vastgesteld, maar de focus in de visie is gericht op 2030. 
De visie is samen met gemeente Urk opgesteld. De reden hiervoor was dat beide gemeenten tegelijkertijd bezig waren met planvorming voor ontwikkeling van nieuwe bedrijventerreinen. In Urk ging het om het binnendijks bedrijventerrein nabij de buitendijkse haven en in de
Noordoostpolder ging het met name om de uitbreiding van de bedrijventerreinen ‘De Munt B’ in Emmeloord, ‘Marknesse’ en ‘Ens’. 
Door als beide gemeenten gezamenlijk op te trekken ontstond er een steviger onderbouwing richting de provincie Flevoland in het kader van de Ladder van Duurzame Verstedelijking, omdat het regionaal perspectief werd meegenomen. Door focus te leggen op thema’s en
sectoren kunnen beide ontwikkelingen naast elkaar bestaan. Urk richt zich op maritiem en visserij, de Noordoostpolder richt zich op agrofood en maakindustrie.
De Visie Werklocaties Noordelijk Flevoland is nog actueel
In de visie is de verdere ontwikkeling van nieuwe bedrijventerreinen in Emmeloord (De Munt), Ens en Marknesse al meegenomen. Voor de overige dorpen is beschreven dat we ernaar streven om dorpslocaties in hun netto omvang te laten bestaan en niet zodanig
uitbreiden dat de bedrijventerreinen ruimtelijk niet meer in verhouding staan tot hun omgeving. Deze visie is voldoende werkbaar om de groei van bedrijven in de Noordoostpolder te waarborgen en ondernemers een kwantitatief en kwalitatief fundament te bieden voor
(ruimtelijk-)economische ontwikkeling.
Het is daarom (nog) niet noodzakelijk om samen met gemeente Urk een nieuwe Visie Werklocaties Noordelijk Flevoland op te stellen. Er zijn ook vanuit gemeente Urk geen signalen ontvangen dat er behoefte is aan een nieuwe visie.
Er is wel behoefte aan een gemeentelijk ontwikkelperspectief voor bedrijventerreinen
Wel is er vanuit de gemeente Noordoostpolder behoefte om (net als bij de woningbouwlocaties) een ontwikkelperspectief voor de bedrijventerreinen vast te stellen. Zodat er meer integrale afwegingen gemaakt kunnen worden over toekomstige uitbreiding van de dorpen,
denk aan ontwikkelingen op het gebied van woningbouw, bedrijventerreinen, groenstructuur, infrastructuur en ontsluiting. Concreet: de ontwikkeling van de nieuwe woonwijk Marknesse Zuid fase 4 beperkt de uitbreiding van bedrijventerrein Marknesse in verband met de
richtafstanden van bedrijfsactiviteiten tot gevoelige objecten. Door de woningbouw zijn bepaalde bedrijfsactiviteiten niet meer mogelijk, terwijl de uitbreiding van het bedrijventerrein al in de Structuurvisie 2025 uit 2013 vastgelegd is en de gemeente reeds eigenaar van de
betreffende grond is. 
Om in de toekomst dergelijke ontwikkelingen beter op elkaar af te stemmen en tot een integrale afweging van ontwikkelingen te komen is het goed om voor alle dorpslocaties vast te stellen òf en waar uitbreiding van bedrijventerreinen plaats zal vinden. De genoemde visie op
werklocaties in de programmabegroting kan daarom gelezen worden als ‘ontwikkelperspectief bedrijventerreinen’ specifiek gericht op de Noordoostpolder (omdat dit op Urk niet speelt), als onderligger van de Visie Werklocaties Noordelijk Flevoland.
Met de in de programmabegroting genoemde visie op werklocaties werd dus niet een nieuwe Visie Werklocaties Noordelijk Flevoland bedoeld, maar een gemeentelijk ontwikkelperspectief om ontwikkelingen beter integraal te kunnen afstemmen.
 

TOE.22.0073 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 4 – Stavaza
grote projecten

Wethouder Werkman komt schriftelijk terug op stand van zaken van alle grote projecten als reactie op de vraag van de heer Van
Dijk (CU-SGP).

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Conform de leidraad (kader) informatievoorziening bij majeure projecten, wordt u periodiek geïnformeerd over de volgende benoemde majeure projecten:
VIV waaronder Bosbad, VO campus en poldertoren
MITC
Cultuurhuisvesting
Werelderfgoedcentrum
Centrum/stadshart
U wordt hier afzonderlijk per project over geïnformeerd. Er is geen sprake van een totaalrapportage. Dit is eerdere begrotingen ook niet opgenomen.

TOE.22.0074 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 5 - Enexis-
aandelen

Wethouder Werkman zegt als antwoord op De Boer van CU-SGP toe te willen onderzoeken en verkennen wat voordelen van een
evt. verkoop van de Enexis-aandelen kunnen zijn en licht dit financieel toe.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening
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Gemeente Noordoostpolder beschikt over 32.331 aandelen in Enexis. Regelmatig laat Enexis een onafhankelijke waardebepaling uitvoeren. Bij de meeste recente waardering, in 2020, is de waarde bepaald op € 31,61 per aandeel. Het verkopen is alleen mogelijk aan een
andere, aandeelhoudende gemeente of provincie.
Over de afgelopen 5 jaar heeft gemeente Noordoostpolder totaal € 92.736,- aan dividend ontvangen.
Argumenten voor/tegen verkoop
Argumenten voor verkoop:

Noordoostpolder valt niet meer binnen het werkgebied van Enexis. Enexis en Liander hebben gebieden uitgeruild, Noordoostpolder valt nu binnen het werkgebied van Liander.  
Als er een kopende partij gevonden wordt dan ontvangt de gemeente de verkoopopbrengst. Gemeente loopt na verkoop geen aandeelhoudersrisico meer. Het aandeelshoudersrisico wordt overigens als bijzonder laag ingeschat.

Argumenten tegen verkoop:

Enexis keert een dividend uit dat aanzienlijk hoger ligt dan de rentevergoeding die de gemeente ontvangt over haar uitgezette kapitaal. Over het bedrag dat de gemeente op de kapitaalmarkt heeft weggezet werd tot september een rente betaald van 0%, inmiddels
loopt de rentevergoeding iets op.
Gemeente beschikt over voldoende liquide middelen.
Om de energietransitie te kunnen financieren heeft Enexis in 2020 haar aandeelhouders gevraagd extra kapitaal beschikbaar te stellen in de vorm van aandeelhoudersleningen. Een groot aantal aandeelhouders is op dit verzoek ingegaan. Tegen dit licht zal
onderzocht moeten worden of er op dit moment een koper is die bereid is onze aandelen tegen een acceptabele prijs over te nemen. 

TOE.22.0077 01-11-2022 VO-Campus – Memo
raad toevoeging VSO
aan VO-Campus

Wethouder Verduin zegt toe voor de raadsvergadering een memo aan de raad te zenden waarin het proces om tot een
keuze/raadsvoorstel over toevoeging VSO aan de VO-Campus te komen is uitgewerkt.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

https://raad.noordoostpolder.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2022/17-november/19:30/Aanvullende-middelen-nieuwbouw-VO-Campus/7-4-Memo-GR-Vervolgproces-VSO-op-de-VO-Campus-20221110.pdf

TOE.22.0078 01-11-2022 VO-Campus -
Samenhang van
verschillende functies

Wethouder Verduin zegt toe om voor komende raadsvergadering de raad te informeren over hoe het college samenhang van
verschillende functies op de VO-Campus ziet. Hierbij gaat het specifiek over Cultuurbedrijf en Bibliotheek.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

https://raad.noordoostpolder.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2022/17-november/19:30/Aanvullende-middelen-nieuwbouw-VO-Campus/7-5-Memo-GR-Samenhang-VO-Campus-Cultuurbedrijf-en-bibliotheek-20221110.pdf

Commissie Samenlevingszaken

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0022 20-06-2022 Agendaverzoek
Gevolgen aanbesteding
Wmo (PvdA e.a.) –
Cijfers en Informatie

Wethouder Werkman zegt toe binnen nu en 6 maanden de commissie tijdens een verdiepende sessie te informeren over de
globale cijfers ten gevolge van de aanbesteding Wmo (hoeveel mensen vallen er tussen wal en schip) en meer informatie over de
werking van een aanbesteding (criteria etc.).

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Maatschappelijke
Ontwikkeling

19-09-2022 Afgedaan

Afdoening

Deze informatieve sessie heeft plaatsgevonden op 24-10-2022.

TOE.22.0053 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 - Doorgaande
leerlijn

Wethouder Werkman zegt toe dat wethouder Verduin schriftelijk terug zal komen op de volgende vragen:

Yosef van der Horst (CU-SGP) – pagina 17 (doorgaande leerlijn): de commissie heeft tijdens het werkbezoek aan Triade
Vitree signalen ontvangen dat kinderen tijdens de kinderopvangfase uit beeld kunnen raken, omdat ze onhandelbaar zijn
of niet kunnen aarden bij kinderopvangcentra. Is het college hiervan op de hoogte? Zijn hier afspraken over gemaakt
met kinderopvangcentra (bijvoorbeeld een meldingsplicht)?
Jettie Marinussen (PvdA) – pagina 17 (doorgaande leerlijn): De Gelijke Kansen Alliantie wordt voor alle kinderen in de
wijk Revelsant ondersteund. Waarom alleen in Revelsant?

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Yosef van der Horst (CU-SGP) – pagina 17 (doorgaande leerlijn): de commissie heeft tijdens het werkbezoek aan Triade Vitree signalen ontvangen dat kinderen tijdens de kinderopvangfase uit beeld kunnen raken, omdat ze onhandelbaar zijn of niet kunnen aarden
bij kinderopvangcentra. Is het college hiervan op de hoogte? Zijn hier afspraken over gemaakt met kinderopvangcentra (bijvoorbeeld een meldingsplicht)?

Wanneer het gaat om kinderen in de leeftijd van 2 tot 4 jaar die gebruik maken van voorschool aanbod (peuteropvang of voorschoolse educatie), dan is er veelvuldig afstemming tussen de kinderopvangorganisaties en de jeugdgezondheidszorg (en de gemeenten wanneer
nodig). Deze kinderen raken op die manier niet uit beeld.
Het gebruik van reguliere kinderopvang is een keuze die ouders maken als ze werkend zijn en opvang nodig hebben. Als kinderen op een opvanglocatie niet kunnen aarden is het ook aan ouders om een afweging te maken een andere plek te zoeken voor hun kinderen of
hulp in te schakelen (bij de gemeente). Kinderopvangorganisaties hebben geen meldingsplicht voor die kinderen. Men kan geen informatie over gezinnen met de gemeente delen, zonder dat ouders daarvan op de hoogte zijn.  

Jettie Marinussen (PvdA) – pagina 17 (doorgaande leerlijn): De Gelijke Kansen Alliantie wordt voor alle kinderen in de wijk Revelsant ondersteund. Waarom alleen in Revelsant?

De basisschool in de wijk Revelsant heeft via de Gelijke Kansen Alliantie een landelijke subsidie aangevraagd voor het aanbieden naschoolse activiteiten. Deze activiteiten zijn rondom school georganiseerd voor kinderen in die wijk. Daarom wordt deze wijk hier specifiek
benoemd.

TOE.22.0054 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 - Nieuwe Natuur
Schokland

Wethouder Werkman zegt toe dat wethouder Van Steen schriftelijk terug zal komen op de volgende vragen:

Arja Heerspink (PU) – pagina 20 (Nieuwe Natuur Schokland): in het najaar 2022 wordt begonnen met het proces van
bestemmingsplanwijziging Nieuwe Natuur Schokland. Wanneer wordt deze aan de raad voorgelegd?

de heer T. (Toon) van
Steen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Eind 2023. We zijn nu bezig met het inrichtingsplan, met waterhuishoudkundge aanpassingen. Als daar het eerste beeld van is, starten we met het voorbereiden van de bestemmingsplanwijziging. Daarbij wordt een participatieproces met de omgeving doorlopen.
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TOE.22.0055 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 - Brede Regeling
Combinatiefuncties en
Resultaatgericht werken

Wethouder Gillissen zegt toe schriftelijk terug te komen op de volgende vragen:

Sigrid Bosman (ONS) – pagina 18 (Brede Regeling Combinatiefunctionaris): is er meer bekend over de resultaten van
de Brede Regeling Combinatiefuncties?
Yosef van der Horst (CU-SGP): pagina 45 (resultaatgericht werken): zijn er resultaten bekend over ‘resultaat gericht
werken en bekostigen’? Kunnen aanbieders hiermee uit de voeten?

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

De Brede Regeling Combinatiefuncties bestaat uit Beweegcoaches en Cultuurcoaches. De Beweegcoaches zijn in dienst bij Carrefour en de Cultuurcoaches bij het Cultuurbedrijf. De resultaten van de beweegcoaches over 2021 staan vermeld in het jaarverslag van
Carrefour (zie bijlage in onderstaande link, vanaf blz. 6). De resultaten van de cultuurcoaches staan hieronder vermeld; dit is een onderdeel van het jaarverslag van het Cultuurbedrijf, dat naar verwachting binnenkort door het college zal worden vastgesteld.  
- In onderstaande link vindt u het jaarverslag van Carrefour.
https://filecap.noordoostpolder.nl/FileCap/download?id=j6UCNt4QfhwWMckvEl8Y3VXL1&email=h.fokkink@noordoostpolder.nl&pw=FLz8NRV1CfJKHwO
- Uit Jaarverslag en jaarrekening 2021 | Cultuurbedrijf Noordoostpolder
Hier zijn we trots op
Cultuureducatie onder schooltijd primair onderwijs
We zijn trots op ons aanbod, zoals we dat in de vorm van de brochure Klas@kunst hebbenuitgebracht voor de grote vakantie. Naast vernieuwend aanbod van modules en workshops hebben we meer focus gelegd op korte en langere trajecten. Zodat de
kunstlessen thematisch en inhoudelijkeen samenhangend geheel vormen en nauw aansluiten bij het curriculum van de school. Op dezemanier waren we in staat ons bereik te continueren en te vergroten. We konden voldoen aan de toenemende behoefte aan
structurele inzet van vakdocenten. Door de toename van aanvragen voor Klas@kunst en het Cultuurplusaanbod hebben we voor 0,2 fte een medewerker educatie kunnen aanstellen. En door uitbreiding van de subsidie combinatiefunctie is het succes van de
muziek/beeldende lessen nu ook doorontwikkeld met lessen theater, waar invulling aan gegeven is door een vakdocent theater voor 0,2 fte.
De jaarlijks terugkerende Cultuureducatiedagen, met steeds een ander lokaal, historisch thema, “Vissers van de Zuiderzee” was ook dit jaar een groot succes. De belevingsroute trok gedurende twee weken in september ruim 700 leerlingen van scholen binnen en
buiten de Noordoostpolder naar Schokland.
Niet alles zat mee
Cultuureducatie onder schooltijd voortgezet onderwijs
Door de (gedeeltelijke) sluiting van de scholen hebben we nog niet alle cultuurcoördinatoren uit het
VO persoonlijk kunnen spreken. Wel is er met iedereen contact geweest via mail of telefoon.
Ook in het VMBO-traject Studio VMBO, in samenwerking met FleCk, zijn er mutaties en verschuivingen geweest waardoor niet alles zoals gepland uitgevoerd kon worden.
Wat vertelt 2021 ons?
Reflectie op het aanbod

Cultuureducatie onder schooltijd, primair onderwijs
Er was een stijging zichtbaar in de interesse in erfgoededucatie. In de aanvragen was duidelijk te zien dat de combinatie van erfgoed en kunst op locatie, in dit geval Schokland, goed liepen. De interesse in muziekworkshops en beeldende workshops blijven
onveranderd hoog, gevolgd door theater en dans (deze laatste soms in samenwerking met danscentrum Artistique). De structurele lessen muziek/beeldend zijn een succes gebleken en zorgen voor stabiliteit in de aanvragen. De lessen muziek/beeldend/theater
uitgezet vanuit de combifunctieregeling, zijn behalve succesvol (mede als gevolg van een goed functionerend team vakdocenten) ook een logische eerste stap tot verankering van deze lessen in het curriculum van de school
 
Yosef van der Horst (CU-SGP): pagina 45 (resultaatgericht werken): zijn er resultaten bekend over ‘resultaat gericht werken en bekostigen’? Kunnen aanbieders hiermee uit de voeten?

Aanbieders kunnen uit de voeten met de nieuwe werkwijze en de resultaten van de nieuwe werkwijze worden pas na verloop van tijd zichtbaar. Nieuwe meldingen en herindicaties worden ingestoken op basis van de nieuwe werkwijze: het resultaatgericht werken. Dat
betekent dat een klantmanager onderzoek doet naar de hulpvraag van de inwoner(s) en samen met hen een resultaat of resultaten opstelt. Klantmanagers zijn hierin getraind en ontvangen in 2023 een vervolg op eerdere trainingen. Het goed formuleren van resultaten is van
belang om de hulpvraag van inwoner(s) te vertalen naar een concreet en haalbaar resultaat voor de in te zetten ondersteuning. Dit blijft een proces van leren en verbeteren. Aanbieders zijn voorafgaand aan de ingang van de nieuwe contracten in bijeenkomsten geïnformeerd
over de nieuwe werkwijze. Met hen is ook besproken dat het eerste jaar wordt gezien als overgangsjaar waarin zowel aanbieders als gemeente een leerproces doormaken. De oproep was en is om knelpunten snel en eenvoudig met elkaar te bespreken en laagdrempelig op
te lossen. Dit proces verloopt goed. Extra aandacht voor deze uitwisseling is er in de evaluatiebijeenkomsten met aanbieders die gedurende het jaar plaatsvinden. Al met al kunnen aanbieders met de nieuwe werkwijze uit de voeten. Zaken waar ze in de uitvoering
tegenaanlopen zijn besproken en er zijn oplossingen voor aangedragen en doorgevoerd. Dit proces van leren en verbeteren blijft ook de komende periode nog van belang. Pas net zijn alle herindicaties afgerond. Dat betekent dat de daadwerkelijk resultaten van de nieuwe
werkwijze pas na verloop van tijd zichtbaar gaan worden. In 2023 zal er meer aandacht gaan naar het monitoren van deze resultaten.

Gemeenteraad

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0032 04-07-2022 Effecten verhogen
inkomensgrens van 120
naar 130 procent

Wethouder Gillissen zegt toe uit te zoeken wat de effecten zijn van het verhogen van de inkomensgrens van 120 procent naar
130 procent op de kaders ‘grip op het sociaal domein’ en de raad vóór de programmabegroting in 2022 te informeren over de
uitkomsten.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Belastingen en FPC 19-09-2022 Afgedaan

Afdoening

D21-00-Memo-financiele-gevolgen-inkomensgrens-armoedebeleid-naar-130.pdf

TOE.22.0082 14-11-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Mogelijkheden
nachthoreca

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van Os (VVD) wanneer het college actie
onderneemt op meer mogelijkheden voor nachthoreca volgens ambitie 2 ‘Een bruisend Noordoostpolder’ uit het coalitieakkoord.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

In Q1 2023 zal er gezamenlijk met de griffie voor college en raad een bijeenkomst worden georganiseerd voor én met jongeren om te inventariseren welke behoeftes er leven voor (nacht)horeca, evenementen en andere recreatieve activiteiten. Op die manier wordt er samen
opgetrokken in de door u aangenomen motie over (nacht)horeca en wordt deze verbreed met evenementen en andere recreatieve activiteiten in ambitie 2 van het coalitieakkoord t.b.v. een bruisend Noordoostpolder voor onze inwoners.

TOE.22.0086 14-11-2022 Sluiting spoedzorg
Antoniusziekenhuis

Wethouder Werkman zegt naar aanleiding van het verdwijnen van de spoedpost Antonius Ziekenhuis in Emmeloord in de
avonden en de weekenden toe:

De sluiting bij de Zorgtafel in te brengen om samen met de regisseurs actie te ondernemen richting het Rijk voor budget
om de spoedpost te behouden en de raad over de uitkomsten te informeren.
In het gesprek met de zorgverzekeraar (Zilveren Kruis) in te brengen en uit te laten zoeken of er wordt voldaan aan de
noodzakelijke wettelijke zorg waar de zorgverzekeraar voor verantwoordelijk is.
De raad te informeren over bovenstaande en over welke (spoed)zorg er precies in Het Vlie wordt geboden.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening
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Memo Spoedpost Emmeloord is op 22-12-2022 met de raad gedeeld.

Commissie Woonomgeving

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0051 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 (programma 1,
exclusief OOV)

Wethouder van Steen zegt toe dat wethouder Gillissen schriftelijk terug zal komen op de volgende vragen:

Tobias van Dijk (CU-SGP) - pagina 6: de ambitiebepaling van circulaire economie wordt doorgeschoven naar 2023. De
fractie van CU-SGP roept in het inkoopbeleid op te kijken naar wat in 2022 al wel kan in plaats van naar wat niet kan.
Gaat de portefeuillehouder hier iets mee doen? 
Tobias van Dijk (CU-SGP) - pagina 8: als er wordt gesproken over te maken keuzes, zijn dit financiële keuzes in het
Mobiliteitsplan? En wat voor keuzes (structureel versus incidenteel) zijn dit? Wanneer komt het Mobiliteitsplan naar de
gemeenteraad?
Tobias van Dijk (CU-SGP) – pagina 8: klopt het dat de beschreven maatregelen voor ‘het verdere traject’ van de N50 het
gedeelte Ramspol en Hattembroek betreffen? Voert de gemeente zelf het onderzoek uit naar de verdere aanpassing en
verbreding van de N50?
Jos Bus (CDA) – pagina 8: wordt de in juli 2021 aangenomen motie 2021-06-14 CDA VVD ONS – onderhoud aan
erftoegangswegen vanuit uitvoeringsplan wegen opgenomen in de programmabegroting?

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Tobias van Dijk (CU-SGP) - pagina 6: de ambitiebepaling van circulaire economie wordt doorgeschoven naar 2023. De fractie van CU-SGP roept in het inkoopbeleid op te kijken naar wat in 2022 al wel kan in plaats van naar wat niet kan. Gaat de
portefeuillehouder hier iets mee doen?
Antwoord: Ja, dat doen we zeker. Binnen het inkoopproces wordt al aandacht besteed aan duurzaamheidscriteria. En dat zetten we voort in het nieuwe inkoopbeleid wat in 2023 gemaakt wordt. Daarin komen ook onderwerpen aan bod als: Klimaatbewust, Biobased,
Circulair, Inclusieve & eerlijke samenleving en Social Return on Investment (SROI).
De ambitiebepaling voor circulaire economie die in de begroting bedoeld is, gaat, naast inkoop, ook over processen als afvalinzameling en faciliteiten/aanjagen van circulaire bedrijvigheid buiten de gemeentelijke organisatie.
Tobias van Dijk (CU-SGP) - pagina 8: als er wordt gesproken over te maken keuzes, zijn dit financiële keuzes in het Mobiliteitsplan? En wat voor keuzes (structureel versus incidenteel) zijn dit? Wanneer komt het Mobiliteitsplan naar de gemeenteraad?
Het gaat hier om financiële keuzes voor het Mobiliteitsplan 2030. Het gaat om een incidentele investering tot 2030 waarmee de projecten uit het Mobiliteitsplan 2030 kunnen worden uitgevoerd. Het college maakt een budgetkeuze. Met deze keuze kan het concept
Mobiliteitsplan 2030 compleet worden gemaakt. Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan het schrijven van het plan. Het college maakt midden oktober een budgetkeuze.
De raad is budgethouder en dient ook het plan vast te stellen met de daarbij horende financiële keuze. De raad wordt via het ‘BOB’ (Beeldvormend, Oordeelsvormend, Besluitvorming) model betrokken bij het proces tot vaststelling van het Mobiliteitsplan 2030 en het
bijbehorende Uitvoeringsprogramma. De raad is ervan op de hoogte dat het Mobiliteitsplan 2030 wordt opgesteld en het hen ter vaststelling wordt aangeboden. Het college maakt een budgetkeuze voor de uitwerking van het Mobiliteitsplan. Daarna zal het college het
conceptplan vaststellen zodat het ter inzage kan. Na het verwerken van de eventuele zienswijzen zal het college het concept Mobiliteitsplan 2030 vaststellen, zodat deze daarna door de raad definitief kan worden vastgesteld. De raad wordt beeldvormend en
oordeelsvormend meegenomen door de inhoud en onderbouwing van de budgetkeuze. Op deze manier betrekken we de raad tot vaststelling van het Mobiliteitsplan 2030. Verwachting is dat deze stappen in Q1 van 2023 worden doorlopen. Waarna in maart/april 2023 er
een door de raad vastgesteld Mobiliteitsplan met bijbehorend Uitvoeringsprogramma is.
Tobias van Dijk (CU-SGP) – pagina 8: klopt het dat de beschreven maatregelen voor ‘het verdere traject’ van de N50 het gedeelte Ramspol en Hattembroek betreffen? Voert de gemeente zelf het onderzoek uit naar de verdere aanpassing en verbreding van
de N50?
Op dit moment voert Arcadis in opdracht van het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat een onderzoek uit naar de N50. Dit onderzoek richt zich op de gehele N50: Emmeloord tot Hattemerbroek. Arcadis heeft de probleemanalyse afgerond. Hieruit is de nu tijdelijke
maatregel snelheidverlaging naar 80km/u tussen Kampen en Kampen-Zuid doorgevoerd. Arcadis werkt nu aan het tweede deel van het onderzoek. Hieruit moet duidelijk worden welke fysieke maatregelen er getroffen dienen te worden op het gehele traject. Aannemelijk is
dat de focus voor maatregelen ligt op het deel tussen de Ramspolbrug en knooppunt Hattemerbroek. Arcadis werkt ook direct de schetsontwerpen en kosteninschattingen uit voor voorgestelde maatregelen. De gemeente is gesprekspartner in dit onderzoek van Arcadis. Zelf
voert de gemeente geen onderzoek uit. De resultaten van het onderzoek zijn nog niet gedeeld met de Tweede Kamer. De verwachting is dat de resultaten nog dit najaar worden gedeeld vanuit Arcadis.
Jos Bus (CDA) – pagina 8: wordt de in juli 2021 aangenomen motie 2021-06-14 CDA VVD ONS – onderhoud aan erftoegangswegen vanuit uitvoeringsplan wegen opgenomen in de programmabegroting?
Het vorige college heeft de aangenomen motie uitgevoerd door in de eerste clusterkwartaalwijziging van 2022 €370.000 beschikbaar te stellen ten behoeve van het aanbrengen van bermverharding op het Ankerpad en de Professor Brandsmaweg.
Het huidige college stelt jaarlijks incidenteel €400.000 extra beschikbaar voor onderhoud aan de erftoegangswegen (buitenwegen) binnen de gemeente. Met dit bedrag worden de wegen verbeterd ten behoeve van de verkeersveiligheid.
Het college koppelt ook een investering aan het Mobiliteitsplan 2030 waarvoor een deel wordt ingezet voor erftoegangswegen in het buitengebied. Dit plan komt Q1 2023 naar de raad.

TOE.22.0056 31-10-2022 (Ontwerp)bestemmingsp
lan ‘Landelijk gebied,
Westerringweg 11 te
Creil’ (huisvesting
arbeidsmigranten)

Wethouder Van Steen zegt toe de gemeenteraad te informeren over de geactualiseerde:
·         aantal verblijfsruimten voor arbeidsmigranten totaal in Noordoostpolder uitgesplitst voor het buitengebied en de dorpen;
·         aantal in aanvraag zijnde verblijfsruimten voor arbeidsmigranten in Noordoostpolder uitgesplitst voor het buitengebied en
de dorpen.

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening
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Aantal verblijfsruimten voor arbeidsmigranten totaal in Noordoostpolder uitgesplitst voor het buitengebied en de dorpen
Peildatum: 11 november 2022.
Ik lees deze vraag als ‘vergunde situaties’. 
Er zijn in het buitengebied 31 locaties vergund. Met in totaal 1466 plekken.
In Tollebeek is 1 locatie vergund voor 3 personen.
In Rutten zijn 2 locaties vergund voor 10 personen.
In Nagele zijn 3 locaties vergund voor 14 personen.
In Marknesse zijn 5 locaties vergund voor 28 personen.
In Luttelgeest zijn 4 locaties vergund voor 21 personen.
In Kraggenburg zijn geen locaties vergund.
In Espel zijn 7 locaties vergund voor 64 personen.
In Ens zijn 2 locaties vergund voor 12 personen.
In Emmeloord zijn 27 locaties vergund voor 132 personen.
In Creil zijn 2 locaties vergund voor 12 personen.
In Bant is geen locatie vergund. Hotel Noordoostpolder voldoet aan de bestemming waardoor deze locatie officieel niet meetelt.
Disclaimer; er zijn een aantal locaties waar geen omgevingsvergunning voor nodig is. Deze locaties worden niet geregistreerd. Genoemde aantallen zijn vergunde situaties. De aantallen zijn in werkelijkheid groter.
Illegale adressen of mogelijk illegale adressen heb ik niet meegerekend.
Aantal in aanvraag zijnde verblijfsruimten voor arbeidsmigranten in Noordoostpolder uitgesplitst voor het buitengebied en de dorpen.
In het buitengebied lopen momenteel 13 aanvragen voor het huisvesten van arbeidsmigranten.
Eén aanvraag moet ingetrokken worden vanwege strijd met het beleid.
De 12 (13 min één intrekking) aanvragen bevatten minimaal 336 bedden, maximaal 476 bedden.
Voor een aantal aanvragen is niet bekend hoeveel huisvestingsplekken initiatiefnemer gaat realiseren, waardoor ik rekening houd met de volledige benutting van wat het beleid toestaat.
In werkelijkheid zal dit getal lager uitvallen, omdat de bebouwing waar een aanvraag voor is ingediend geen 20 arbeidsmigranten kan huisvesten.
In de dorpen/stad heb ik 3 aanvragen in behandeling. Allen in Emmeloord. Dit gaat om maximaal 12 plekken.
Dit aantal kan mogelijk minder worden als de parkeerdruk in de omgeving te hoog is.
Dan moet initiatiefnemer zijn aanvraag wijzigen naar 2 plekken (bij 2 plekken is er cijfermatig geen extra parkeerdruk).

TOE.22.0090 28-11-2022 Verbeteren veiligheid en
verblijfskarakter
Noordzijde te
Emmeloord

Wethouder Van Steen zegt toe de raad te informeren over de uitkomst van het gesprek tussen wethouder Gillissen en de
bewoners van Espelerlaan 1-7 over de verkeersstroom van vrachtverkeer over de Espelerlaan.

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening
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Op dinsdag 29 november van 16:30-17:00
 
Aanwezig: T. Gillissen (wethouder), ...... (inwoner Espelerlaan), ....... (inwoner Espelerlaan), D. Weda (adviseur mobiliteit)
Verslag:
Inwoners Espelerlaan 1-7 worden in dit gesprek vertegenwoordigd door ......
Wethouder en bewoners geven een korte introductie met welke reden het gesprek is ingepland en stellen zich kort voor.

..... wil dat er wordt genoteerd dat hij spreekt namens nummer 1-7 en niet op persoonlijke titel. Hij wil dat hij daarom ook niet meer persoonlijk wordt benaderd, maar dat gemeente ..... benaderd met als aanhef ‘bewoners Espelerlaan 1-7’.
 
.... begint over bestemmingsplannen die gelden op de Korte Dreef, Onder de Toren, Espelerlaan en de Koningin Julianastraat en dat hier in 2010 correspondentie over is geweest met de omwonenden. Het parkeren en verkeerstromen zijn hier destijds uit geschreven
volgens ...... Zo konden de bovenwijkse voorzieningen omtrent verkeer uit de GREX worden gehaald. Dit zou geld hebben bespaard voor de gemeente.
 
..... vervolgt dat in het raadvoorstel over de Noordzijde het niet klopt wat er over vrachtverkeer wordt benoemd.

Ambtelijke reactie hierop is dat er in het raadsvoorstel niets wordt genoemd over vrachtverkeer. Dat dit wel aandacht heeft bij de herinrichting.
 

..... en .... geven aan dat het hen onlogisch lijkt om weer met een investering te komen. Er moet juist geld komen om het verkeer te verminderen volgens de inwoners. Er hoort niet zoveel verkeer op deze plek.
 
Volgens .... is er destijds met Bakkersland een afspraak gemaakt dat zij alleen vanuit noordelijke richting mogen inrijden, en zuidelijk weer moeten wegrijden. .... geeft aan dat de managers van Bakkersland deze afspraken niet naleven en vraagt zich af of het ergens
is vastgelegd dat dit de rijroutes zouden moeten zijn voor Bakkersland.

Ambtelijke reactie dat we inzetten op een gesprek met Bakkersland om dit opnieuw onder de aandacht te brengen.
 

..... legt een brief van 1 maart 2021 op tafel over akoestisch onderzoek na de reconstructie van de Koningin Julianastraat. De conclusie was dat er een afname was van de geluidsbelasting ten opzichte van 2011. ..... geeft aan dat er zomaar wordt gewerkt met
bepaalde uitkomsten en dat deze worden aangepast naar wens van gemeente.

Ambtelijke reactie dat ..... dit moet oppakken met de contactpersoon van dit betreffende onderzoek. Dit sluit niet aan bij het gespreksonderwerp.
 

.... geeft aan dat de ambtenaren alles roepen, maar dat dit allemaal niet klopt en niks oppakken. Vooral kijkend naar het checken bij navigatiesystemen of rijroutes kunnen worden aangepast in de instellingen. Dit is verzonnen en kan helemaal niet.
Ambtelijke reactie is dat deze gesprekken wel degelijk gevoerd kunnen worden en dat we daar ook op gaan inzetten. Dit is een mogelijke oplossingsrichting.
 

Wethouder geeft aan richting  ....en ....dat we niet tot een constructief gesprek komen als er wordt gehamerd op wat er in het verleden heeft plaatsgevonden of niet. We zitten aan tafel om te kijken welke mogelijkheden we nu wel of niet hebben.
..... wil toch nog benoemen dat er na het verkeersbesluit rotonde Koningin Julianastraat wel degelijk een juridisch besluit is genomen over het vrachtverbod. Daarnaast geeft die aan dat de gemeente dit met het Bestemmingsplan Centrum waarschijnlijk heeft
weggepoetst.

Ambtelijke reactie dat we daar niet bekend mee zijn, maar gaan kijken of dit zou kunnen kloppen. Ook meegegeven dat er in de systemen binnen de gemeente geen verkeersbesluit aanwezig was over dit vrachtverbod..
 
....spreekt uit dat er tussen de 60-80 vrachtwagens per dag voor zijn huis langsrijden. Volgens hem kan dit niet allemaal bestemmingsverkeer zijn. Daarom moet er een vrachtverbod komen met daaronder een bord ‘alleen voor bestemmingsverkeer’.

De wethouder legt uit dat deze borden niet te handhaven zijn. Een vrachtwagen met bestemming bedrijventerrein Nagelstraat is in principe ook bestemmingsverkeer. Dit is wat we terugkrijgen vanuit boa’s en politie.
 

..... geeft aan dat de veiligheid in het geding is voor fietsers op dit stuk weg. Ook dat zij verplicht aan de achterkant van de woning slapen omdat het niet te doen is met het lawaai en trillingen vanaf de wegkant.
 
Ambtelijk wordt aangegeven het te kunnen voorstellen dat het voelt alsof het drukker wordt. Ook dat het om die reden aandacht heeft en blijft houden hoe het verkeer rondom het centrum zich ontwikkelt. De wethouder vult aan dat concrete oplossingen eenmaal tijd
nodig hebben om uit te werken en hier de middelen voor te vinden.

Uitkomst gesprek
Het gesprek wordt samengevat en ambtelijk wordt aangegeven dat er drie concrete acties zijn die we oppakken.

1. We gaan met de navigatieaanbieders om tafel om te kijken of we rijroutes richting/om centrum kunnen aanpassen. Om zo mogelijk meer verkeer over de Urkerweg als aanrijdroute te stimuleren.
2. Met centrumondernemers wordt ingezet om aanrijdroutes af te spreken met hun bevoorrading zodat dit minder over Onder de Toren gaat.
3. We gaan met Bakkersland om tafel om opnieuw onder de aandacht brengen of het mogelijk is andere routes te rijden.

De wethouder sluit af en geeft aan dat als er vragen zijn vanuit .....of ..... dat zij de wethouder altijd kunnen bellen met vragen of opmerkingen. De wethouder geeft ook nog mee dat de bewoners ons wel de tijd moeten geven om zaken op te pakken.
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